

SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: http://seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 8

15 December 2025

Dear Parents/Guardians,

Christmas Thanksgiving Gathering and S6 Pre-mock Examination 2025/2026

Please be informed of the following matters:

1. Christmas Thanksgiving Gathering

We are deeply saddened by the tragic fire in Tai Po recently and regret to inform you that the Talent Show, originally scheduled on 19th December 2025, will be postponed to 21st January 2026, the first day of Discussion of Exam Paper after the Half-yearly Examination.

Out of respect and solidarity with those affected, we will instead hold a **Christmas Thanksgiving Gathering** on 19th December.

Christmas Thanksgiving Gathering Details:

- 9:00 AM 9:15 AM: Roll call in the playground
- 9:15 AM 11:00 AM: Thanksgiving Gathering in classrooms

During this time, class teachers and assistant class teachers will share stories and reflections on gratitude with students. Students will be dismissed at 11:00 AM.

Thank you for your understanding and support as we come together to show compassion and unity during this difficult time.

2. S6 Pre-mock Examination 2025/2026

To give our S6 students additional practice and to better prepare them for the HKDSE Examination, the school will conduct the Pre-mock Examination from 7 to 16 January 2026. The examination timetable can be found below.

Please encourage and urge your child / ward to make full and good use of the little time that remains to work hard for the Pre-mock Examination and the HKDSE Examination.

I would like to take this opportunity to wish you and your family good health, happiness and success in the coming New Year.

Pre-mock Examination 2025/2026

Period	1 :	2	3	4	5	6	7	8	9	
7/1 (Wed)				1		1		CS Pa	per 1 (Hall)	
8/1 (Thur)					BIO (Bio Lab)				
9/1 (Fri)	THS Paper 1 (Rm 405)							THS Paper 1 (Rm 406) BAFS Paper 2 (Rm 405) CHEM Paper 1 (Chem Lab)		
12/ <u>1</u> (Mon)			MATH Paper 1 (Rm 502, 503, 504)			ENG Paper 1 (Hall)		,		
13/1 (Tue)					ICT P	aper 1	ICT Paper 1 (CR)			
14/1 (Wed)							ENG Paper 3## (Hall)			
15/1 (Thur)						(Phy Lab) G Paper 2 111)				
16/1 (Fri)	ICT Pap (CR)	per 2						(Rm 5	aper 2 (CR) V Paper 1	

##The English Language Paper 3 Pre-mock Examination will finish at around 4pm.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage ($\underline{\text{http://www.seksswk.edu.hk/}}) \text{ and eClass Parent App.}$

官立嘉道理爵士中學(西九龍) 二零二五至二零二六年度第八號家長信撮要 (詳情請參閱英文版)

2025年12月15日

各位家長/監護人:

1. 聖誕感恩聚會

我們對最近大埔發生的悲劇性火災感到深深的悲傷,特此通知您,原定於2025年12月19日舉行的才藝表演將延期至2026年1月21日舉行,即期中考試後討論試卷的第一天。

為了表達對受影響者的尊重,我們將在12月19日舉行聖誕感恩聚會。

聖誕感恩聚會詳細安排如下:

- 上午9:00 - 上午9:15:於操場點名

上午9:15 - 上午11:00:於課室內舉行感恩聚會

在此期間,班主任與副班主任將跟學生分享感恩的故事和反思。學生將於上午11:00放學。

感謝您的理解與支持,讓我們在這困難時期共同展現同情和團結的精神。

2. 中六「前模擬考試」

為了讓中六學生有更多預備中學文憑試的練習機會,學校將於二零二六年一月七至十六日舉「前模擬考試」,請參閱英文版考試時間表。考試將至,請家長督促子女利用餘下僅有的時間力溫習,並祝各位新春如意、新年進步

此家長信可於學校網頁(http://www.seksswk.edu.hk/)及 eClass 家長應用程式內查閱。